

By Mr. MacGuigan, a Member of the Queen's Privy Council,—Report of the Roosevelt Campobello International Park Commission for the year 1981, pursuant to section 7 of the Roosevelt Campobello International Park Commission Act, chapter 19, Statutes of Canada 1964-65, together with Auditor's Report for the years 1980 and 1981. (English and French).—Sessional Paper No. 321-1/229B.

Par M. MacGuigan, membre du Conseil privé de la Reine.—Rapport de la Commission du parc international Roosevelt de Campobello, pour l'année financière 1981, y compris le rapport des vérificateurs pour les années 1980 et 1981, conformément à l'article 7 de la Loi sur la Commission du parc international Roosevelt de Campobello, chapitre 19, Statuts du Canada 1964-1965. (Textes français et anglais).—Document parlementaire n° 321-1/229B.

At 6.06 o'clock p.m., the House adjourned until tomorrow at 2.00 o'clock p.m., pursuant to Standing Order 2(1).

A 18 h. 06, la Chambre s'ajourne jusqu'à demain, à quatre heures, en conformité des dispositions du paragraphe (1) de l'article 2 du Règlement.

l'Orateur

JEANNE SAUVÉ

Speaker

...the House adjourned until tomorrow at 2.00 o'clock p.m., pursuant to Standing Order 2(1). ...

...the House adjourned until tomorrow at 2.00 o'clock p.m., pursuant to Standing Order 2(1). ...